
 
 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 19 juni 2018 

 

Wethouder Meijer heeft in één van de commissies toegezegd dat de graffiti 

binnen drie maanden opgeruimd zou worden. Inwoners van Westland 

maken ons erop attent dat dat niet gebeurt. 

 

De vraag is dan ook of de toezegging van wethouder Meijer nog bekend is 

en ook daadwerkelijk tot opruiming leidt? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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